

2024 Sands X Alipay CNY Campaign (the “Campaign”)
2024 金沙 X 支付宝新春促销活动 (“活动”)

Campaign Details
活动细则

Campaign Period: 5 February 2024 – 29 February 2024
 活动期间：2024 年 2 月 5 日 – 2024 年 2 月 29 日

Customers who spend CNY 2,024 or above in participating outlets at Sands Resorts Macao (“SRM”) within five (5) days upon registration in the Campaign and pay through their mainland China Alipay accounts, will receive Alipay cash back voucher packs and Sands offers shown below.

顾客登记参与本活动起五（5）日内，在澳门金沙度假区（“SRM”）旗下参与活动的商户消费并使用中国内地支付宝付款，且累计消费满人民币 2,024 元或以上，即获赠以下支付宝代金券包及金沙礼遇。

Offer 礼遇	Spending Amount (CNY) 消费金额 (人民币)	Alipay Cash Back Voucher Packs 支付宝代金券包	Sands Offers 金沙礼遇
Offer 1 礼遇一	\$2,024 (Accumulate spending) (累积消费)	CNY 80 cash back vouchers: 人民币 80 元代金券包: <ul style="list-style-type: none"> ▪ CNY 30 x 1pc 人民币 30 元券 x 1 张 ▪ CNY 50 x 1pc 人民币 50 元券 x 1 张 	n/a 不适用
Offer 2 礼遇二	\$3,800 (in one transaction) (单笔消费)	CNY 100 cash back vouchers: 人民币 100 元代金券包: <ul style="list-style-type: none"> ▪ CNY 50 x 2pcs 人民币 50 元券 x 2 张 	Macau Eiffel Tower Admission Ticket e-Voucher x 1pc 澳门巴黎铁塔门票电子兑换券 x 1 张
Offer 3 礼遇三	\$5,800 (in one transaction) (单笔消费)	CNY 150 cash back vouchers: 人民币 150 元代金券包: <ul style="list-style-type: none"> ▪ CNY 50 x 1pc 人民币 50 元券 x 1 张 ▪ CNY 100 x 1pc 人民币 100 元券 x 1 张 	The Londoner Macao Dining e-Voucher x 1pc 澳门伦敦人餐饮电子兑换券 x 1 张
Offer 4 礼遇四	\$10,000 (in one transaction) (单笔消费)	CNY 300 cash back vouchers: 人民币 300 元代金券包: <ul style="list-style-type: none"> ▪ CNY 50 x 2pc 人民币 50 元券 x 2 张 ▪ CNY 100 x 2pc 	teamLab SuperNature Macao Admission Ticket e-Voucher x 1pc 澳门 teamLab 超自然空间基础门票电子兑换券 x 1 张

		人民币 100 元券 x 2 张	
--	--	------------------	--

* Alipay cash back voucher packs and Sands offers are subject to limited quota per day and available on a first come, first served basis, while stock last.

*支付宝代金券包及金沙礼遇每日限量发出，先到先得，发完即止。

*Customers can only select one of the offers to participate in during the whole Campaign Period.

*顾客於整个活动期间只能选择参与其中一个礼遇。

General Terms and Conditions:
一般条款与细则:

1. To enter this Campaign and be able to receive Alipay cash back voucher pack and Sands offers, customers must scan the Campaign QR code and click on the [Join Now] button to get the Campaign registration receipt in order to track their Alipay transactions after choosing which offer to participate in. Only Alipay personal account users registered with mainland China ID and phone number may participate in this Campaign.
 顾客须先扫描活动的二维码并点击领取活动报名凭证及选择参与哪一个礼遇以进行消费追踪，方能参与活动及获得支付宝代金券包和金沙礼遇。本活动仅限通过实名认证并绑定手机号的支付宝中国内地个人用户参加。
2. The Campaign registration receipt is subject to a limited daily quota, and is valid within five (5) days from the date of collection.
 活动登记凭证每日限量发出，且于领取之日起五（5）日内有效。
3. To enjoy Sands offers 2 to 4, customers must register as mPass members in Alipay Mini Program within respective valid period once the customer has reached the required spending amount.
 顾客消费满所需消费金额时，必须在相应有效期内于“惠团购-澳门通”支付宝小程序注册成为会员，以享用金沙礼遇二至四。
4. During the Campaign Period, each Alipay user can only select and participate in one of the following offers. An "Alipay user" refers to a natural person with legal capacity using Alipay services, not an Alipay account.
 在活动期间内，每位支付宝用户只能选择及参与以下其中一项礼遇。一位“支付宝用户”是指使用支付宝服务的、具有法律行为能力的一名自然人，而非一个支付宝账号。
 - Offer 1: Customers who accumulate CNY 2,024 spending or above will receive a total of CNY 80 cash back vouchers (CNY 30 x 1pc, CNY 50 x 1pc).
 礼遇一：顾客累计消费满人民币 2,024 元或以上即可获赠合共人民币 80 元代金券包（人民币 30 元券 x1 张及人民币 50 元券 x1 张）。
 - Offer 2: Customers who spend CNY 3,800 or above in one transaction will receive a total of CNY 100 cash back vouchers (CNY 50 x 2pcs) and Macau Eiffel Tower Admission Ticket e-Voucher x 1pc.
 礼遇二：顾客单笔消费满人民币 3,800 元或以上即可获赠合共人民币 100 元代金券包（人民币 50 元券 x 2 张）及澳门巴黎铁塔门票电子兑换券一（1）张。

- Offer 3: Customers who spend CNY 5,800 or above in one transaction will receive a total of CNY 150 cash back vouchers (CNY 50 x 1pc, CNY 100 x 1pc) and The Londoner Macao Dinning e-Voucher x 1pc.
礼遇三：顾客单笔消费满人民币 5,800 元或以上即可获赠合共人民币 150 元代金券包（人民币 50 元券 x1 张及人民币 100 元券 x1 张）及澳门伦敦人电子餐饮兑换券一（1）张。
 - Offer 4: Customers who spend CNY 10,000 or above in one transaction will receive a total of CNY 300 cash back vouchers (CNY 50 x 2pc, CNY 100 x 2pcs) and teamLab SuperNature Macao Admission Ticket e-Voucher x 1pc.
礼遇四：顾客单笔消费满人民币 10,000 元或以上即可获赠合共人民币 300 元代金券包（人民币 50 元券 x2 张及人民币 100 元券 x2 张）及澳门 teamLab 超自然空间基础门票电子兑换券一（1）张。
5. The cash back vouchers are valid within seven (7) days from the date of collection.
代金券于领取之日起七（7）日内有效。
 6. The CNY 30, CNY 50 and CNY 100 vouchers obtained by the Alipay user will be automatically redeemed when the amount of the following transaction at SRM participating outlets reaches CNY 300, CNY 500, and CNY 800 respectively.
支付宝用户获得的人民币 30 元、50 元、和 100 元代金券，可在 SRM 参与活动的商户中后续消费分别满人民币 300 元、500 元、和 800 元时自动扣减。
 7. The CNY 30, 50 and 100 vouchers obtained in the Campaign cannot be used together in the same transaction, nor be used in combination with other cash back vouchers.
活动中所获取的人民币 30 元、50 元、和 100 元代金券不可在同一交易中同时使用，亦不可与其他代金券同时使用。
 8. The offer under this Campaign Period and the all-year round red packet offer cannot be used in the same transaction.
活动期间内，本优惠不可与全年铺设的线下扫码领红包活动同时使用。
 9. The cash back vouchers and vouchers of Sands offers cannot be transferred or exchanged for cash or products. With the use of cash back vouchers, the transaction amount is subject to the actual transaction amount of the Alipay client bill.
代金券及金沙礼遇的兑换券不能转让或兑换现金或产品。在使用代金券时，付款金额以支付宝客户端账单实付金额为准。
 10. In the event of a refund or return, the cash back vouchers will not be granted.
若发生退款或退货情况，该代金券不予以退还。
 11. By participating in the Campaign, customers confirm their agreement with the privacy policy as stated on <https://en.sandsresortsmacao.com/sands-lifestyle/about-us/policy.html> (“Privacy Notice”).
为着参与本活动，顾客确认同意本隐私声明 <https://www.sandsresortsmacao.com.cn/sands-lifestyle/about-us/policy.html>（下称“隐私声明”）所载条款及细则的约束。
 12. Customer hereby expressly acknowledges and provides consent for his/her personal data be collected, used, and shared as described herein and in the Privacy Notice. Customer authorizes Venetian Macau Limited, Venetian Cotai Limited and Venetian Orient Limited (collectively, the “Company”) to collect all personal data he/she provides

the Company during his/her participation in this Campaign (including customer's name, Alipay account number, contact number, email address and any data related with his/her participation in this Campaign) (hereinafter the "Data"), for the purposes of the promotion and for direct marketing purposes (in respect of the Company's news, promotions and other services), to improve database segmentation and customization of marketing offers, for market research around consumer preferences and to conduct statistical and satisfaction surveys. Customer also authorizes the Company to use and process any photos or films which capture his/her image during the Campaign for corporate and advertising purposes and in press releases, book outlets, magazines, social media and other fan webpages owned or operated by the Company or its affiliates. In addition, customer also expressly authorizes the Company to share and disclose, in confidentiality, his/her Data with Las Vegas Sands Corp. ("LVSC") in the United States of America, Sands China Ltd. ("SCL") in Hong Kong and Marina Bay Sands ("MBS") in Singapore, any of its affiliates (collectively "Sands") and with any third party service providers of any Sands' properties that has entered into a written agreement with Sands that is substantially similar to the Company's privacy policy, for the above said purposes and so that customer may be provided with more consistent and personalized experiences across Sands' properties. Customer acknowledges that the transfers authorized may constitute an international transfer of personal data and that the different jurisdictions where the Company, LVSC, SCL, MBS, affiliates and third-party service providers are incorporated may have different data privacy laws and protections. The Company will comply with the applicable requirements under the Laws of the People's Republic of China and the Macau Special Administrative Region on cross-border transfer of personal data, and will implement appropriate safeguards. Customer has the right to view his/her personal data, requests additional information about its storage and processing, requires any necessary amendments, withdraws the consent herein or simply opt-out from receiving direct marketing materials from the Company. Customer can cease receiving such commercial and marketing communications, or to change, remove or review the information provided anytime by either writing to the Company at Estrada da Baía de Nossa Senhora da Esperança, The Venetian Macao, Executive Offices – L2, Taipa, Macao or by emailing the Company at privacy@sands.com.mo. Customer's personal data will be kept during their participation in this Campaign and for marketing purposes for the period of time that Venetian Macau Limited is a party to the concession contract for the operation of casino games of chance in the Macao Special Administrative Region is in force.

顾客明确同意并确认其个人信息将基于本条款及细则，以及隐私声明所载之目的被收集、使用和共用。本次活动中所需提供的个人信息（包括姓名、支付宝账号、联络电话、邮箱以及其他相关资讯等）视为本次活动及直订阅（新闻、推广及其他）所需，以改进信息库市场细分、制定个人化市场推广、开展顾客消费行为研究、进行统计性及满意度的调查。顾客的个人信息也有可能被转入威尼斯人澳门股份有限公司、威尼斯人路氹股份有限公司及東方威尼斯人有限公司（共同简称“本公司”）的附属公司或者第三方服务供应商（包括第三方供应商市场推广公司）。顾客有权查看其个人信息、索取有关信息存储及处理的附加资讯、要求任何必要的附件，并由此撤回其许可。顾客有权随时通过邮寄信函至澳门氹仔望德圣母湾大马路澳门威尼斯人酒店二层行政办公室，或者发送电子邮件至 privacy@sands.com.mo 通知本公司，以停止接收上述商业与营销资讯，或要求查阅、更改或移除其于参与本活动中所提交的个人信息。参与本次活动的同时顾客随即授权本公司自动或手动收集、

使用、储存和处理其提交的任何个人信息或任何与顾客参与此次有关的信息（以下简称“信息”），目的为上文所提到。顾客同时也授权本公司及其任何附属公司使用及处理其于本次活动中提交的所有图片及影音信息，目的用于集团广告以及电子报、书刊、杂志、社交媒体以及所属或管理之相关其他粉丝专页。另外，顾客也随即授权本公司在保密条件下与美国拉斯维加斯金沙集团（“LVSC”）、香港金沙中国有限公司（“SCL”）、新加坡滨海湾金沙（“MBS”）以及其他任何附属公司（共同署名“金沙”）、任何与金沙签署了书面保密协定的第三方服务供应商共用其个人信息，目的同为上文所及。此目的是为了保证顾客的信息始终如一。顾客认可所授权之信息会产生国际间个人信息的传输，本公司、LVSC、SCL、MBS、金沙以及第三方服务供应商所适用的不同的法律法规会有不同的个人信息保密法规和保护措施。本公司会遵守中华人民共和国及澳门特别行政区法律中有关个人信息跨境传输的相关规定，并采取适当的保护措施。在顾客参与本次活动期间，为行销目的，其信息将于威尼斯人澳门股份有限公司为澳门特别行政区娱乐场幸运博彩经营批给合同之立约方之有效期内予以保存。

13. The Company reserves the right to amend, cancel, suspend or modify these Terms and Conditions or this Campaign at any time without prior notice. In case of any dispute, the decision of the Company shall be final.
本公司保留在未提前通知的情况下，随时修改、取消、暂停或更改本条款与细则的权利。如有任何争议，本公司保留最终裁决权。
14. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.
如条款与细则之英文及中文版本有任何差异，概以英文版本为准。

Macau Eiffel Tower Admission Ticket e-Voucher Terms and Conditions:

澳门巴黎铁塔门票兑换券条款与细则：

1. Customers who spend CNY 3,800 or above in one transaction will receive one (1) Macau Eiffel Tower Admission Ticket e-Voucher automatically.
顾客单笔消费满人民币 3,800 元或以上即自动获赠澳门巴黎铁塔门票电子兑换券一张。
2. Customers must register as mPass members in Alipay Mini Program within three (3) days to redeem and use the redemption QR code after receiving the e-voucher.
顾客必须在收到电子兑换券后三（3）日内于“惠团购-澳门通”支付宝小程序注册成为会员，兑换及使用兑换码。
3. Customers shall present the redemption code to redeem admission tickets at Box Office (located at The Parisian Macao Level 6 Ticketing Counter, open Monday–Thursday: 2:00pm–10:00pm, Friday–Sunday: 12:00pm–10:00pm, last entry: 9:15pm).
顾客需前往售票处出示兑换码兑换门票（售票处位于澳门巴黎人 6 楼售票柜台，营业时间为周一至周四：下午 2 时正至晚上 10 时正，周五至周日：中午 12 时正至晚上 10 时正，最晚入场时间为晚上 9 时 15 分）。
3. Macau Eiffel Tower may close due to adverse weather, dangerous situations or any other cause beyond its reasonable control.
如遇恶劣天气、危险情况以及其他不可控制因素，澳门巴黎铁塔将可能会关闭。
4. A refund or exchange on any ticket will only be made if the attraction is closed.

任何门票退款或更换只限于景点关闭之情况。

5. All ticket holders are subject to The Parisian Macao Conditions of Entry.
所有持票人受澳门巴黎人入场条款约束。
6. Venetian Cotai Limited (“VCL”) may refuse admission to or evict anyone, without refund or compensation, whose conduct is disorderly or inappropriate or who in VCL’s opinion may be a threat to security or to the enjoyment of the Macau Eiffel Tower Attraction by others.
威尼斯人路氹股份有限公司（“VCL”）有权拒绝或驱逐行为无序或不当之人士又或 VCL 认为任何可能引起公众安全隐患或影响他人观赏的人士入场，而不作任何退款及赔偿。
7. Travel to and from the attraction is the sole responsibility of the ticket holder. Refunds or exchanges will not be made by VCL as a result of the alteration, late arrival, unavailability, postponement or cancellation of any travel services, whether by land, air or sea.
持票人须承担前往以及离开景点期间之一切责任。VCL 将不接受任何交通或公共运输服务更改、受阻、暂停、延迟或取消而提出之退票或换票等要求。
8. Persons attending the Macau Eiffel Tower Attraction do so entirely at their own risk. The ticket holder voluntarily assumes all risks and danger incidental to the Macau Eiffel Tower Attraction. VCL is not responsible and accepts no liability whatsoever for any personal injuries, health problems, loss, accident or damaged suffered.
持票人需自行承担于澳门巴黎铁塔参观时的所有风险，并自愿承担所有于澳门巴黎铁塔的偶发事件及危险。VCL 不接受或承担任何涉及个人伤害、健康问题、损失、意外或损害之责任。
9. In case of any disputes, VCL reserves the right to make final judgment on the dispute and otherwise in respect of tickets.
如有争议，VCL 保留最终决定权，尤其针对门票的决定权。
10. VCL reserves the right of final decision on the amendments and interpretation of these terms and conditions.
VCL 保留修改及诠释对本条款与细则的最终决定权。
11. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.
如条款与细则之英文及中文版本有任何差异，概以英文版本为准。

The Londoner Macao Dining e-Voucher Terms and Conditions:

澳门伦敦人餐饮兑换券条款与细则：

1. Customers who spend CNY 5,800 or above in one transaction will receive one (1) The Londoner Macao Dining e-Voucher automatically.
顾客单笔消费满人民币 5,800 元或以上即自动获赠澳门伦敦人电子餐饮兑换券一张。
2. Customers must register as mPass members in Alipay Mini Program within three (3) days to redeem and use the redemption QR code after receiving the e-voucher.
顾客必须在收到电子兑换券后三（3）日内于“惠团购-澳门通”支付宝小程序注册成为会员，兑换及使用兑换码。
3. The redemption code is valid from 5 February to 3 March 2024.

兑换码的有效期为 2024 年 2 月 5 日至 3 月 3 日。

4. This offer can only be used when any ordering is made at the designated restaurants.
要使用此礼遇须于指定餐厅内消费。
5. The offer is only applicable to designated restaurants at The Londoner Macau: Chiado, Gordon Ramsay Pub & Grill, and Churchill's Table for dine-in only.
此礼遇只适用于澳门伦敦人指定餐厅：希雅度葡国餐厅、戈登拉姆齐英式酒吧及丘吉尔餐厅。仅限堂食。
6. The redemption code is only applicable to redeem one of the following items once:
兑换码只适用于兑换以下任意指定餐点一份：
 - Chiado - Chocolate Bomb, salted caramel, hazelnut sorbet
希雅度葡国餐厅-巧克力炸弹配咸味焦糖榛子雪糕
 - Gordon Ramsay - Baked Alaska
戈登拉姆齐英式酒吧-烤阿拉斯加红莓雪芭
 - Churchills' Table - Dessert Tasting Journey (1Pax), only available from 6:00pm to 11:30pm.
丘吉尔餐厅-奇妙甜品品尝旅程（一人），只适用于晚上 6 时正至晚上 11 时 30 分。
7. The offer is subject to limited quota and available on a first come first served basis.
此礼遇数量有限，先到先得。
8. Reservation is required at least one day in advance.
餐厅须提前一日预订。
9. One redemption code can only be used per bill per table.
每台每次用餐只可以使用一次兑换码。
10. In case of dispute, the decision of Venetian Orient Limited ("VOL") shall be final.
东方威尼斯人有限公司（“VOL”）将保留所有争议之最终决定权。
11. VOL reserves the right to change these Terms and Conditions at any time without prior notice.
VOL保留随时更改本条款及细则而毋需另行通知之权利。
12. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.
如条款与细则之英文及中文版本有任何差异，概以英文版本为准。

teamLab SuperNature Macao Admission Ticket Voucher Terms and Conditions:

澳门 teamLab 超自然空间基础门票电子兑换券条款与细则:

13. Customers who spend CNY 10,000 or above in one transaction will receive one (1) teamLab SuperNature Macao Admission Ticket e-Voucher automatically.
顾客单笔消费满人民币 10,000 元或以上即自动获赠澳门 teamLab 超自然空间基础门票电子兑换券一张。
14. Customers must register as mPass members in Alipay Mini Program within three (3) days to redeem and use the redemption QR code after receiving the e-voucher.
顾客必须在收到电子兑换券后三（3）日内于“惠团购-澳门通”支付宝小程序注册成为会员，兑换及使用兑换码。

15. Customers shall present the redemption code to redeem admission tickets at Box Office (located at Cotai Expo Level 3 at teamLab SuperNature Macao entrance, open 11:00am-7:00pm daily, last entry 6:15pm).
顾客需前往售票处出示兑换码兑换基础门票（售票处位于金光会展三楼澳门 teamLab 超自然空间入口，营业时间为每天早上 11 时正至晚上 7 时正，最后入场时间为晚上 6 时 15 分）。
16. teamLab SuperNature Macao admission blackout dates applied and please visit https://assets.sandsresortsmacao.cn/cotaiticketing/teamLab/teamLab_schedule_public.pdf for details.
澳门 teamLab 超自然空间设有闭馆日，详情请参考 https://assets.sandsresortsmacao.cn/cotaiticketing/teamLab/teamLab_schedule_public.pdf。
17. The redemption code is for admission ticket only. Add-on Experience is not included.
此券兑换码仅用于兑换基础门票，不包含附加收费项目。
18. The teamLab SuperNature Macao Admission Ticket is subject to limited quota and available on a first come first served basis.
澳门 teamLab 超自然空间基础门票兑换数量有限，先到先得。
19. In case of dispute, the decision of Venetian Cotai Limited (“VCL”) shall be final.
威尼斯人路氹股份有限公司（“VCL”）将保留所有争议之最终决定权。
20. VCL reserves the right to change these Terms and Conditions at any time without prior notice.
VCL保留随时更改本条款及细则而毋需另行通知之权利。
21. The English version of these Terms and Conditions shall prevail in case of discrepancy between the English and Chinese versions.
如条款与细则之英文及中文版本有任何差异，概以英文版本为准。